
 

SVET STARŠEV                                                                                                         

ŠTEVILKA: 013-1/2021-1 

 

     ZAPISNIK 

1. konstitutivna seja Sveta staršev OŠ Žetale je bila 30. 9. 2021 ob 16.00 v avli šole. 

 

PRISOTNI: Janez Vidovič, Simona Krčar, Mateja Zorin, Silvija Bukovec, Dušan Kodrič, 

Robi Ros, Martina Horvat, Eva Jazbec, Nataša Žmavc, Marjetka Prevolšek. 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Ines Flegerič, Smiljan Gajser, Darinka Peršak 

 

DRUGI PRISOTNI: ravnateljica dr. Silvestra Klemenčič, Ema Vogrinc zapisnikarica 

 

Ravnateljica je pozdravila nove člane Sveta staršev in ugotovila sklepčnost. Povedala je, da 

bo začetek 1. seje vodila ona, po izvolitvi pa jo bo dalje vodil novo izvoljen predsednik/-ca. 

Nato je predstavila naslednji  

 

DNEVNI RED 

 

1. Pregled in potrditev vseh izvoljenih novih članov Sveta staršev na OŠ Žetale 

2. Konstituiranje Sveta staršev OŠ Žetale 

a) izvolitev predsednika 

b) izvolitev namestnika predsednika 

3. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

4. Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta (LDN) 2020/2021, obravnava predloga  

LDN za šolsko leto 2021/2022 

5. Informacije, pobude, razno 

 

Dnevni red je dala na glasovanje. Predlagani dnevni red je bil soglasno potrjen, vsi ZA. 

Ad 1. 

Pri tej točki je ravnateljica predstavila nove člane Sveta staršev in to dala v razpravo oz. v potrditev. 

Novi člani Sveta staršev so soglasno potrjeni, vsi ZA. 

Ad 2. 

Pri tej točki dnevnega reda je ravnateljica povedala, da je potrebno izvoliti predsednika Sveta 

staršev in njegovega namestnika. Člane je prosila, da podajo predloge.  

 

Predlagani kandidati za predsednika:                                                                                                        

1. Robi Ros – soglaša 

Predlagana kandidatka za namestnika predsednika:                     

1. Mateja Zorin – soglaša 

 



Za predsednika Sveta staršev je bil soglasno izvoljen g. Robi Ros, za namestnico predsednika 

Sveta staršev pa ga. Mateja Zorin. Oba kandidata sta se s kandidaturo strinjala. 

Nato je bil sprejet naslednji  

 

Sklep 1 

                                         

Svet staršev OŠ Žetale je konstituiran za obdobje dveh let.   

 

Tak sklep je bil soglasno potrjen, vsi ZA. 

 

Ad 3. 

 

Ravnateljica je predala besedo novo izvoljenemu predsedniku, ta je predlagal, da prvo sejo do 

konca vodi ravnateljica. Ravnateljica se je zahvalila za besedo in dala v razpravo oz. v 

potrditev zapisnik prejšnje seje Sveta staršev.  

Zapisnik je bil soglasno sprejet v predlagani obliki. 

 

Ad 4. 

 

Pri tej točki je ravnateljica pričela s predstavitvijo poročila o realizaciji LDN 2020/2021. 

Povedala je, da občina sofinancira ločen pouk v kombiniranih razredih. Predstavila je, kaj vse 

se je obravnavalo na pedagoških konferencah. Med drugim je povedala o pouku na daljavo in 

o odzivnosti učencev, katera je bila v začetku zelo slaba, kar je bila tudi posledica slabega 

pokritja z internetom. Šola je iz različnih virov (donacija ali izposoja) učencem razdelila 

računalnike in modeme, da so se lahko šolali na daljavo. Predstavila je, kaj je bilo realizirano 

in kaj ne. Povedala je, da je šolski zvonec prilagojen ukrepom, pouk potega v skladu s 

sprejetimi Pravili ravnanj v času COVID-19 v OŠ Žetale s posodobitvami, hkrati pa izvajamo 

vsa priporočila NIJZ. Obveščanje s strani MIZŠ je zelo slabo, saj nas prepozno obveščajo, 

dosti stvari najprej zvemo iz medijev. Med drugim je povedala, da se v tem š. l. zaključuje 

projekt POŠ, ki je trajal 5 let. Nato je ravnateljica predstavila še realizacijo vrtca. 

Po predstavitvi realizacije je ravnateljica pričela s predstavitvijo Letnega delovnega načrta za 

š. l.  leto 2021/2022 za šolo in vrtec. Povedala je, da Svet zavoda šole ostaja v enaki sestavi. 

Nova mentorica šolske skupnosti je Ana Bedenik, ki je že pridobila veliko drobnih daril z 

donacijami za nagrade, ki bodo podeljene učencem ob Tednu otroka (kviz) oziroma 

slavnostnem sprejemu prvošolcev v šolsko skupnost. Šolska malica je po razredih zaradi 

preventivnih ukrepov, kosilo pa v jedilnici v 3 časovnih razmakih (v 3 skupinah). Šolska 

tekmovanja so predvidena, če se bodo lahko izvajala. Povedala je, da je bila sprememba 

šolskih prevozov kombija in minibusa na podlagi soglasja staršev. V mesecu oktobru se bo 

izvedla letna šola v naravi za 5. in 6. razred, ter naravoslovni tabor za 7. 8. in 9. razred. 

Decembra bo potekal plavalni tečaj za učence 1. triade in najstarejše otroke skupine vrtca. 

Povedala je, da bodo v času corona virusa govorilne ure preko telefona ali maila, starši se naj 

en dan prej najavijo učitelju/strokovnemu delavcu s katerim želijo govoriti. Ravnateljica je 

povedala, da je komisija za prehrano ceno šolske prehrane zvišala zaradi višjih cen surovin.  

Nato je predstavila LDN vrtca, ki je izdelan po kurikulumu za vrtce. V vrtcu se veliko  

posvečajo naravi in gibanju. V š. l. bo delovalo 3,5 oddelka. Odpiralni čas vrtca je prilagojen 

potrebam staršev.  

Ravnateljica je najprej dala v razpravo predstavljeno realizacijo. Te ni bilo, zato je bil sprejet 

naslednji  

Sklep 2 

Svet staršev OŠ Žetale potrjuje Poročilo o realizaciji LDN 2020/2021.  



Tak sklep je bil soglasno potrjen, vsi ZA. 

Nato je dala v razpravo Predlog LDN šole in vrtca za š. l. 2021/2022. Te ni bilo, zato je bil sprejet 

naslednji  

Sklep 3  

Svet staršev OŠ Žetale potrjuje predlagani Letni delovni načrt OŠ Žetale z enoto vrtca za 

šolsko leto 2021/2022. 

Predlagani sklep je bil soglasno potrjen, vsi ZA.  

Ravnateljica je povedala, da je potrebno izvoliti novega člana upravnega odbora šolskega 

sklada, saj dosedanji članici poteče mandat. Prosila je člane, da podajo predloge. 

Predlagana kandidatka za članico upravnega odbora šolskega sklada:  

1. Nataša Žmavc – soglaša 

Za članico upravnega odbora šolskega sklada je soglasno izvoljena ga. Nataša Žmavc. 

Kandidatka se s kandidaturo strinja. 

Nato je bil sprejet naslednji 

 

Sklep 4  

 

Nadomestna članica Upravnega odbora šolskega sklada OŠ Žetale je ga. Nataša Žmavc. 

 

Tak sklep je soglasno potrjen, vsi ZA. 

 

Ad 5. 

 

Pri tej točki dnevnega reda je ravnateljica povedala, da bo podala odgovore na vprašanja, 

katera so ji posredovali starši. Dejala je, da je nova specifikacija šole v naravi, katera je bila 

poslana vsem razredom, končni obračun bo pri plačilu zadnjega obroka. 

Vprašanja in odgovori: 

1. Ali se lahko v 6. in 7. razredu izvaja šport skupaj? 

Ja, to je v skladu z navodili. 

2. Ali je možnost, da se učenci preoblačijo v garderobi? 

Ja, je možno. 

3. G. Ros je vprašal kako se bo to rešilo pri deklicah 5. in 6. razreda? 

Ravnateljica je odgovorila, da se bomo dogovorili. Bistveno se je držati pravil pri 

preoblačenju in razkuževanju. 

4. Ali se kaj dela na prezračevanju na šoli? 

Da, dela se po navodilih NIJZ in navodilih iz varstva pri delu. Učencem se predlaga, da imajo 

dodatna oblačila zaradi prezračevanja v času kurilne sezone. 

Sejo sta predčasno zapustila g. Vidovič in g. Kodrič, zaradi drugih obveznosti. 

Ravnateljica je povedala, da je organizatorka prehrane pripravila odgovore na vprašanja v 

zvezi s prehrano in shemo šolskega sadja in sicer: 

Sadje iz šolske sheme se je delilo pri šolski malici po priporočilih NIJZ. Repeteja za učence 

pri kosilu ni zaradi corone (kosilo učenec prevzame na pladnju – 'krožni' promet), pa tudi 

časovno je premalo časa, v nasprotnem primeru bi morali prestaviti ure pouka in šolskega 

prevoza domov. Kljub temu lahko pa učenci, ko prevzamejo kosilo, povedo kuharici česa 

želijo več in bodo to tudi dobili. Če bi učenci vzeli celo kosilo ne bi bili lačni. Učiteljica OPB 



bo šla v kuhinjo po kruh za učence, ki ostajajo bolj dolgo v šoli in za učence, kateri bodo to 

želeli. Rojstnih dni v razredu se zaenkrat ne praznuje. 

Ga. Jazbec je vprašala, kako je s tekmovanjem iz logike in ali se bo to izvajalo? 

Ravnateljica je odgovorila, da je to odvisno ali bomo imeli mentorja. Ga. Jazbec je povedala, 

da bi bila pripravljena to izvajati, saj ima s tem izkušnje. Ravnateljica ji je rekla, naj pošlje 

predlog na e-mail in zagotovo bomo to poizkusili realizirati v prihodnjem š. l. 

G. Ros je predlagal v bližnji prihodnosti sestanek sveta staršev samo pod točko razno, saj je 

trenutno odprtih kar nekaj vprašanj, časa za odgovore pa premalo. Povedal je, da se sadje 

lahko da v skledo po priporočilih NIJZ, deli ga lahko dežurni učenec, če si razkuži roke. 

Ravnateljica je povedala, da tega kot odgovorna oseba ne bo dovolila. G. Ros je dejal glede 

covid ukrepov, da ni dobro, da se učenec ne sme prijeti za kljuko. Namazi se kupujejo za 

vsakega učenca posebej 'porcijsko', če bi se kupovali v večjih količinah in bi jih kuharice 

mazale, bi bilo manj stroškov. Ravnateljica je odgovorila, da na nobeni šoli ni toliko kuhane 

hrane za malico, kot je na naši šoli, in da ne bomo delali, kar ni v skladu s predlaganimi 

ukrepi, kot mogoče delajo na drugih šolah. Tudi časovno in prostorsko to na naši šoli ni 

izvedljivo, pa še kadrovsko in organizacijsko ne bi šlo. Povedala je, da imamo javna naročila 

in težave z dobavitelji, ker smo majhna šola. G. Ros je povedal, da bi se dalo prihraniti, če bi 

kuharice v šoli pekle carski praženec. Ravnateljica je povedala, da kuharici tega časovno ne 

zmoreta. G. Rosu je dejala, da se strinja, da skliče sestanek, da se dorečejo stvari. 

 

Seja je bila zaključena ob 17.50. 

 

 

 

 

Zapisala:        Predsednik Sveta staršev: 

Ema Vogrinc        Robi Ros 

 

 

 

 

 
 


